
  CONCEPT 

   

Raadsbesluit 

 

 
 
De gemeenteraad van de gemeente Leudal; 

   
 Agendapunt 7  
 
Gezien het voorstel van het college d.d. 12 juni 2018, nummer BenW\401; 
 
Besluit: 

 
1. kennis te nemen van de bestuursopdracht herijking accommodatiebeleid d.d. 12 juni 2018; 
 
2. de volgende wensen en bedenkingen te uiten: 

     
Samen Verder vindt een ontmoetingspunt per kern van groot belang. Een duurzaam 

accommodatiebeleid staat voorop. De looptijd van de herijking zou korter moeten zijn dan nu 

het geval is. Er moet ruimte blijven om in te spelen op zaken en vragen van ondernemers die 

buiten de kaders vallen. Duidelijk moet zijn welke kaders vastgelegd zijn. Haar kader is dat er 

een ontmoetingspunt in elke kern komt en dat is waar het college mee verder moet gaan. 

 
Ronduit Open vindt dat elke kern recht heeft op een gemeenschapshuis. Er moet meer controle 

komen op de jaarrekeningen door controle door een accountant. Bij een extreem lage 

bezettingsgraad kan een accommodatie niet langer blijven bestaan. 

 

Het CDA zegt dat het ontbreekt aan consistentie en betrouwbaarheid. De fractie vraagt 

aandacht voor een visitatiecommissie (niet-politiek) die het functioneren van accommodaties 

monitort. Er moeten meetbare criteria zoals bezettingsgraad en inspanningen voor de 

kwetsbare doelgroepen komen. Een verbeterde communicatie, die ook over de inhoud gaat, is 

van belang. De fractie wil minstens 1 ontmoetingsruimte per kern en dat hoeft geen 

gemeenschapshuis te zijn.  Ze vindt dat als de gemeenschap dat voorstelt en draagt, ook 

sprake kan zijn van een ontmoetingspunt in een kern.  

 

D66 merkt op dat er geen herhaling van de avonden van Ôs dörp moet gaan plaatsvinden. De 

inspraak van burgers heeft reeds plaatsgevonden.  
 

Progressief Akkoord Leudal noemt de gang van zaken teleurstellend. Er ligt geen voorstel voor 

zoals was beloofd. In iedere kern zou een goed gemeenschapshuis moeten zijn. De huidige 

gang van zaken is veel te langdradig, te procesmatig en er moet over een half jaar een 

gedegen voorstel aan de raad worden voorgelegd. Ze kan instemmen onder de voorwaarde dat 

er geen uitgebreid proces gaat komen. 

 

De VVD dacht dat het beleid er toch zou moeten zijn, niet de herijking van het beleid. Het 

beleidskader van twee jaar geleden lag er al en de fractie begrijpt niet waarom herijking nodig 

is. Er wordt nu iets aan het proces toegevoegd. De fractie trekt de meerwaarde van dit voorstel 

in twijfel. Ze zegt dat als dit de start is van een nieuw accommodatiebeleid dat zij hiermee kan 

instemmen. 

 
Aldus besloten in de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal, 3 juli 2018. 
 
DE RAAD VAN DE GEMEENTE LEUDAL 

De griffier, De voorzitter, 
 

  
Drs. W.A.L.M. Cornelissen A.H.M. Verhoeven MPM 



Datum 3 juli 2018 
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